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ESPAI OBERT DRET 

ACTA REUNIÓ EOD-02-202324 

 
Nom de l’organisme: Espai Obert de la Facultat de Dret UPF 

 Número de la sessió: 02 

Lloc: Aula 20.051 i online 

 Data: 9 de gener 

Hora d’inici: 12:30h 

Hora d’acabament: 13:30h 

 
ASSISTÈNCIA: 

• Alejandra Martínez Fernández 

• Daniel Fornieles Pérez 

• Oriol Orts Gracia 

• Ignasi Digón Salvà 

• Miriam Marquez Camacho 

• Pablo Gavara Feijóo 

• Xia Busquets Campdepadrós 

• Nil Cassany Redorta 

• Marcel Arbós López 

 
ORDRE DEL DIA I DESENVOLUPAMENT: 

 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

S’aprova per assentiment. 

2. Presentació de candidatures per la Comissió de Polítiques d’Igualtat de Gènere i 

pel jurat dels Premis de Sant Jordi 2024.  

Se’n fa difusió. 

3. Aprovar, si s’escau, l’habilitació al Secretariat Tècnic per aprovar partides 

pressupostàries d’urgència.  

S’aprova per assentiment. 

4. Elaboració d’una proposta d’activitats o actes que l’Espai Obert voldria 

organitzar amb la finalitat de promoure i incentivar la representació estudiantil, 

amb el suport organitzatiu i econòmic del CEUPF.  

Les següents propostes son valorades: 

• Tenir representació al Consell Nacional d’Estudiants de Dret per tal de promoure la 

representació estudiantil. S’aprova per assentiment. 
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5. Aprovar, si s’escau, un increment en la partida pressupostària del CEUPF 

destinada a les associacions de la universitat.  

La proposta decau al no tenir cap proposta concreta. 

6. Torn obert de paraules.  

• Millora seients d’algunes classes. Es comenta que el CEUPF no és competent en 

aquest àmbit. 

• Sr. Pablo Gavara comenta les següents qüestions: 

o Les assignatures al grau en Dret, per impartir-se amb anglès, el contingut hauria 

de ser coherent amb l’idioma. 

o Plans docents i reemissió al pla d’aprenentatge: no penjats amb suficient 

antelació, alguns inclús no estan visibles al principi del trimestre. Hi ha guies 

docents molt generalistes, mencionen aptituds generals però sense rellevància. 

• Informar amb més antelació d’Erasmus i amb major detall. 

• S’hauria d’estipular una antelació d’almenys una setmana per penjar els seminaris 

avaluables. Es posa l’exemple de Dret de la Unió Europea. 

• Normativa acadèmica poc clara en el cas de la facultat de Dret i falta contacte amb 

el Deganat.  

• Es recullen les queixes d’estudiants de 1r curs ja que, a la Mostra d’Associacions, hi 

havia poca oferta d’associacions. 

• Es reclama més transparència amb les notes, que els períodes de revisió d’exàmens 

siguin hores no lectives per l’estudiant en qüestió. A més, es dona el cas de grups 

amb exàmens més fàcils i amb diferents professors, els quals tenen un criteri 

diferent encara que es tracti de la mateixa assignatura. 

• Es destaca la necessitat de que hi hagi un repositori d’exàmens de Dret, facilitats per 

la pròpia facultat. 

• Es demana una regularització efectiva de la Introducció als Estudis i a la Ciència 

Jurídica. 

• Es trasllada la petició de que els correus oficials de la universitat o de la facultat, a 

més d’estar en català i anglès, també tinguin la versió en castellà. 

Exhaurit l’ordre del dia, s'aixeca acta de la reunió a les 17:10 del 24 de gener de 2024, el 

contingut de la qual queda recollit en aquesta acta d’una pàgina, signada a continuació:  

 

 

 
El Secretari 
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